
Zápis ze zasedání školské rady dne 16.6.2008 
 
přítomni: Ing.Arch. Tomáš Vymetálek, Mgr. Libuše Moníková, MUDr. Zdeněk 

Fink, PaeDr. Ivona Beranová, Mgr. Jan Zeman, Mgr. Kateřina 
Provazníková 

host:   Mgr. František Obr– ředitel školy 
 
 

1. informace o ukončení volebního období stávající školní rady ke 31.12.08 
• nutno zorganizovat na škole nové volby v informačním dnu pro rodiče 

25.11.08  
• zůstává Mgr.Moníková a MUDr.Fink, zástupci učitelů budou opět 

kandidovat, Ing.Arch.Vymetálek za rodiče též, Mgr.Provazníková bude 
vystřídána jiným kandidátem z řad rodičů 

 
2. jednohlasné schválení výroční zprávy 
 
3. s p.Moníkovou projednány možnosti o získávání finančních prostředků od 

zřizovatele odděleně, tzn. zvlášť pro ZŠ a zvlášť pro školní jídelnu – bude se 
řešit u zřizovatele 

 
4. upozornění na špatnou spolupráci Pedagogicko-psychologické poradny se 

školou 
• po dlouhodobějších stížnostech ze strany učitelů (odborníci z PPP posuzují 

chování dětí odděleně, mimo školní kolektiv - neochota pracovníků PPP 
vyrazit za dětmi do škol a společně postupovat s učiteli, kteří děti dobře 
znají, protěžování zájmů rodičů) již byl zaslán PPP návrh na zlepšení 
spolupráce 

• v případě, že nedojde ke zlešení této spolupráce, bude školní radou zaslána 
stížnost na město 

 
5.   termín příští schůzky školní rady stanoven na  8.4.2009 v restauraci u s.Albert 

• ŠR se bude vyjadřovat k rozpočtu školy 
 
 
22.10.2008      zapsala  Mgr.Kateřina Provazníková 
 
 


